
 

 Competitie 2024-2025 
Jaarvergadering 3 juli 2024 
Aanvang uur 19.00 uur 
Locatie Laco Glanerbrook Geleen 

  

Agenda: 

1. Opening     

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

2. Presentielijst.     

Om een inzicht te krijgen met betrekking tot de aanwezigen wordt mondeling de presentielijst 

bijgewerkt. Staat op de laatste pagina. 

3. Evaluatie prijsuitreiking en feestavond 2024.    

  Prijsuitreiking 

Wat vinden de teams van de prijsuitreiking? 

Geen reacties van de teams. Deze vonden het voor zover prima. 

Opmerking van het bestuur: het was vervelend dat bij de prijsuitreiking niet alle 
teams aanwezig waren. Onder andere de fairplay cup is niet afgehaald. Laten we 
ernaar streven dat volgende keer in elk geval de teams die prijzen gewonnen hebben 
aanwezig zijn. Misschien moeten we dat vooraf communiceren. 
 
Feestavond 
 
We zijn ons ervan bewust dat de keuze van de datum niet altijd voor iedereen 
uitkomt (voorjaarsvakantie, hemelvaart, champions leage finale etc.), daarom willen 
we in overleg met jullie hier alvast de nieuwe datum van de feestavond voorlopig 
vastleggen. 
We stellen voor om de feestavond 2025 te houden op 23 mei 2025.  
Voorstel 23 mei 2025 is volgens de teams prima. De datum is inmiddels vastgelegd bij 
de Sportstichting. 
 

4. Terugblik seizoen 2023-2024 

 John Vinken kijkt terug op vorig seizoen. 
Hij geeft een overzicht hoe men kwam tot de indeling van de klassen.  
Er waren 20 teams en die zijn verdeeld over 2 klassen. Het onderlinge verschil bleek 
te groot zodat er een aantal teams met grote uitslagen wonnen of verloren. 



Dit bleek op een gegeven moment niet leuk meer. We hebben dan ook het 
vermoeden dat dit ook meespeelde met toch wel het grote aantal afmeldingen. 
    

5. Teams competitie 2024-2025 en competitie opzet    
  Discussie met betrekking tot het spelen in 2 of 3 klassen. 

John vraagt of er vrijwillig 2 teams ook in de hoofdklasse willen spelen buiten de 5 
bestaande hoofdklassers. In dat geval gaan we met 3 klassen verder en dan kunnen 
de krachtsverhoudingen beter verdeeld worden. Indien geen vrijwilligers dan gaan 
we in 2 klassen. 
Team Hermanos wil wel naar de hoofdklasse. Het bestuur denkt dat een ander nieuw 
team uit Munstergeleen (Balliemannen MG) misschien ook wel bereid is om in de 
hoofdklasse te spelen. Dan zouden we kunnen spelen in 3 klassen. 
Aangezien het betreffende team niet aanwezig was op de vergadering zal het bestuur 
dit navragen. 
Uit navraag van het bestuur aan het team Balliemannen MG is gebleken dat dit team 
helaas niet bereid was om in de hoofdklasse te spelen aangezien ze verwachten dat 
het niveau voor hen als beginnende ploeg toch te hoog zou zijn. 
 
Dit betekent dat we dan helaas toch terug moeten naar indeling in 2 klassen. Zoals 
John Vinken al uitgelegd had bij de optie 2 klassen gaat de verdeling als volgt: 
 
Nummer 1 van de oude 1e klasse gaat naar de nieuwe 1e klasse, nummer 2 van de 
oude 1e klasse gaat naar de nieuwe 2e klasse. Nummer 3 van de oude 1e klasse gaat 
naar de nieuwe 1e klasse en nummer 4 van de oude 1e klasse gaat naar nieuwe 2e 
klasse en zo gaat dat verder tot en met de 2e klasse. We denken hiermede toch een 
meer evenwichtige verdeling te krijgen. 
Zo wordt er 1 ronde gespeeld. Na deze ronde zullen de teams in overeenstemming 
met de standen worden opgedeeld in 3 klassen. 
  
Vraag: is het mogelijk om uit te wijken naar een andere hal en de tijdstippen te 
vervroegen (vooral de late uren). 
Het bestuur heeft hier ook al naar gekeken echter dit blijft moeilijk omdat er niet veel 
mogelijkheden met andere hallen zijn en we komen dan ook nog in de knoei met het 
verdelen van de wedstrijden over de scheidsrechters. 

 
6. Jaarverslag penningmeester: 
Financieel overzicht seizoen 2023-2024 

Penningmeester Henk Schmitz geeft een overzicht op papier  
 
a. Budgettering seizoen 2024-2025 incl. uitleg voorschot 

b. Kascontroles 

Controle geweest Raymond Blom en Mike Rutters hebben alles gecontroleerd en 

alles goedgekeurd. Marcell Tillmanns geeft zich op voor de volgende kascontrole 

samen met Mike Rutters. Raymond wordt bedankt voor zijn inzet bij kascontroles. 

  



7. Seizoen 2024-2025:        

a. Uitleg competitie en in welke sporthallen. 

Is reeds behandeld. 

b. Uitleg bekertoernooi. 

John geeft een uitleg. 

c. Afmelden van wedstrijden en kosten. 

Is reeds behandeld. 

d. Dispensatiespelers. 

Twan geeft uitleg. 

Er komt een vraag om de minimumleeftijdsgrens te verlagen. Voorstel is 16 jaar. 
Dit voorstel wordt aangenomen. Bestuur zal dit verder verwerken in het 
huishoudelijk reglement. 
 

8. Spelregels:          

a. Toelichting spelregels. 

Twan: stelt dat onze spelregels op de website staan. Wij spelen grotendeels 

conform de KNVB-spelregels echter lichamelijk contact is NIET toegestaan. 

Verder heeft het bestuur besloten dat er vanaf dit jaar geen slidings (ook niet als 

er niemand in de buurt is) meer toegestaan zijn. Verder zijn er dit jaar geen 

veranderingen. 

b. “Straffen” en strafcommissie. Twan geeft uitleg. 

c. Uitleg wedstrijdformulieren. Ad en Twan geven uitleg. 

 

9. Overige zaken:  

        

a. Website SZC. Henk licht nogmaals toe dat alle relevante info, formulieren, 

spelregels en het competitieprogramma (altijd bijgewerkt) op deze website 

staan. 

b. Het is verplicht om minimaal 1 contactpersoon per team door te geven. Ten 

behoeve van de communicatie van de teams onderling is het tevens verplicht om 

1 mailadres (mag ook een algemeen “team-mailadres” zijn) door te geven. Dit 

gaan wij plaatsen op de SZC-website onder “Contactpersonen Teams”. 

  



10. Bekerloting.  

Alle teams worden verzocht een “lootje” te trekken om de wedstrijden voor 

de eerste bekerronde vast te stellen. De volgende wedstrijden zijn geloot: 

Atletico Reserva  - Zuyderland 

Mestrom/FysioQ  - FC Koekoek 

Uitslag ’04  - Fysiosittard 

De Naamse Steen  - Hermanos 

Black Lions  - OSU ‘60/LHW groep 

Oud Costa Blanca  - Schtad Zitterd 

Balliemannen MG  - Kijk Uit 

TomsTravel  - Ikook/Kallen Accountants 

Futsalboyz  - De Keigel 

We can supply Dieteren Horeca-Lyvia   - Joga Bonito 

 
Vrijgeloot zijn Blue Dynamite en Gelaense Boys 
 

11. Rondvraag   

De penningmeester deelt mede dat de competitie waarschijnlijk gaat 

beginnen half september 2024. Is nu bekend, begint 16 september. 

Verder vraagt de penningmeester of er nog mensen willen zitting nemen in 

het bestuur? Deze zijn van harte welkom en graag aanmelden bij de secretaris 

en/of penningmeester. 

12. Afsluiting  

De voorzitter dankt iedereen voor zijn inbreng, wenst eenieder een hele fijne 

vakantie en een prettige en sportieve competitie 2024-2025 toe. 

  



Presentielijst jaarvergadering 3 juli 2024 
Teams     

Atletico Reserva  Niet aanwezig   

Black Lions Roy Renneberg   

Blue Dynamite Dave Rutters   

De Keigel Niet aanwezig   

De Naamse Steen Raymond de Smet   

We can supply Dieteren Horeca - Lyvia Niet aanwezig   

FC Koekoek Niet aanwezig   

Fysiosittard Raymond Blom   

Gelaense Boys Marcell Tillmanns   

Ikook / Kallen Accountants Stefan Willems Stefan Willems 

Joga Bonito Niet aanwezig   

Kijk Uit Hay Janssen   

Mestrom/FysioQ  Rob Mestrom Sjoerd Bormans 

OSU '60 / LHW groep John Vinken   

Schtad Zitterd Raaf Claessen   

TomsTravel Rudy Bakker   

Uitslag 04 Dennis Maseland Danny Stehling 

Zuyderland Niet aanwezig   

Hermanos Randy Brandon Schwillens 

Oud Costa Blanca Dave Bleyens Kyomo Maruanaja 

Balliemannen MG Niet aanwezig   

Futsalboyz Michael Hamers Brandon 

Scheidsrechters 

Jan Geilen Jan Geilen   

Albert van Mastrigt Albert van Mastigt   

Maurice Waalboer Maurice Waalboer   

Harrie Sieben Harrie Sieben   

SZC Bestuur 

Raaf Claessen Raaf Claessen   

Henk Schmitz Henk Schmitz   

Twan Konings Twan Konings   

John Vinken John Vinken   

Ad Hoeks Ad Hoeks   

 


